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Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 órakor 8 megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait és javaslatot tett az előterjesztések tárgyalási sorrendjére.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

18/2015. (II.16.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. február 16-ai 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2015. február 24-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

3. Kérdés, interpelláció 

 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. február 24-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Oroszlány város távhőellátása hosszú távú biztosításának kérdései 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag 16 óra 10 perckor megérkezett a bizottság ülésére. A jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 6 fő  
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Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, azt biztosan tudják, hogy a városnak ma nincs arra forrása, 

hogy maga gondoskodjon a távfűtésről, azonban a törvény értelmében a feladat továbbra is az 

önkormányzat feladatai közé tartozik. Az MVM Zrt. 2014. december 12-én döntött arról, hogy 

Oroszlányban földgáz alapú forróvizes kazánteleppel kívánja a folyamatos távhőműködést biztosítani. 

Az Energiahivataltól érkezett is egy felkérés, hogy 2016. január 1-jétől gondolják át a távfűtésről való 

gondoskodást. A bizottsági tagok számára összefoglalta az azóta eltelt időszak eseményeit, melyet az 

előterjesztés is időrendben tartalmaz.  

Elmondta, hogy részt vett egy egyeztetésen az Oroszlányi Erőműben, ahol a község polgármesterei, az 

OSZ Zrt. vezérigazgatója és Czunyiné dr. Bertalan Judit országgyűlési képviselő is jelen volt, az 

erőmű továbbműködésének lehetséges jövőképét vázolták fel. Ezzel a rendszerrel a jelenlegi szinten 

meg lehetne tartani a távhő árakat, így valóban csak átmeneti megoldásként épülne meg a gázfűtőmű. 

Az átalakítás lényege, hogy olyan energetikai mixet fognak égetni az átalakított kazánokban, ami 

hosszú távon biztosítja a rendszer működőképességét, melynek legfontosabb eleme 300 ezer tonna 

mennyiségben újrahasznosított hulladék, 100 ezer tonna lignit és egy kisebb mennyiségben, kb. 80-

100 ezer tonna a környező rendszerek égethető hulladéka. Jelenleg ennél jobb megoldást nem tud, 

véleménye szerint ezt támogatni kéne. Az Energiahivatalban és az MVM Zrt.-ben is dolgoznak a 

feltett kérdéseik megválaszolásán.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, mennyire életszerű az, hogy megépítik a gázblokkot, 

átalakítják az erőmű 1-2 blokkját is, és tartalékként fogják definiálni a vadonatúj gázfűtőművet. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, azért gondolja, mert az erőmű végleges bezárása, bontása és 

rekultivációja a teljes üzembezárási terv szerint mintegy 37 milliárd forint összköltségbe kerülne, 

ebből 19,5 milliárd Ft erejéig van jelen a szénfillér, a többit állami költségvetéséből kéne 

finanszírozni. A meglévő berendezések átalakítása a lehető legkedvezőbb megoldás lenne, még 

annyiba sem kerülne, mint a biomassza fűtőmű megépítése került volna.     

 

Dr. Mátics István bizottsági tag kérdése az volt, hogy az elégetett hulladék mennyisége hogy 

aránylik a kistérségben keletkezett hulladékkal.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy egész Magyarország vonatkozásában éves szinten 1 

millió tonna égethető hulladék keletkezik, amit újrahasznosító berendezésekkel tovább válogatnak, 

ebből keletkezik az SRF hulladék, ami tulajdonképpen már nem hulladék. A 300 ezer tonna 

mennyiség Dunántúl vonatkozásában valós. Magyarországon még csak most indul a program, törvény 

szerint SRF státusz még nem is létezik, talán idén júniusban fognak jogszabályok születni rá. 

Magyarországra egyenlőre külföldről tudnak behozni SRF státuszú tüzelőanyagot, az Erőmű Fejlesztő 

Zrt.-nek is külföldről van ajánlata erre a mennyiségre.   

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, hogy ha ez áramtermelésre alkalmas, az mekkora 

mennyiséget jelent. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az előterjesztésben nem szerepel a villamos energia 

lekötésének mennyisége, az csak az eredeti előadás anyagában szerepel. Elmondta még, hogy a 40-42 

Euro-s megawattonkénti ár versenyképes, ezért a villamos energia termelésbe is támogatást kap. A 

szén erőműveket is azért állítják le, mert az önköltségek jóval a mostani tőzsdei árak felett vannak.  

 

Németh Gábor alpolgármester 16 óra 31 perckor megérkezett a bizottság ülésére. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag kérdésére – Van-e becslés arra vonatkozóan, hogy a maradék 

élettartam mit takar az erőmű telephelyén található többször felújított erőmű egységek esetében? -  

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy különválik az engedélyezés és a berendezések várható 

műszaki élettartama. Jelen pillanatban úgy gondolják, külön felújítás nélkül 2025-ig elműködik a 
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rendszer, ha viszont hozzányúlnak a kazánokhoz, hogy ezzel a mixel működjön, akkor a várható 

élettartam 2025. év és 2030. év közötti időtartamig ki fog tolódni.   

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a gáz ma Magyarországon a legolcsóbb fűtési mód, 

ezért is telepítenek gázos fűtőműveket, erőműveket, semmilyen más alternatívája nincs a gáznak a 

villamos energia szolgáltatásban, csak az atom. Minden ettől eltérő rendszer drágább lehet, akár 

szénalapú, akár biomassza. Ha jelen pillanatban nem változnak a viszonyok, egy központi nagy 

rendszer mindig olcsóbb tud lenni, mint sok kis egység.  A hulladékkal kapcsolatban elmondta, hogy 

nyílván az SRF jobb az RDF-nél, és a mixel való égetés hasznos lenne a környezeti árbevételt illetően. 

Ha Oroszlányon történne a válogatott hulladék égetése, javasolja, hogy tegyenek javaslatot egy 

hulladékválogató mű építésére, hogy a saját hulladékukat égethessék.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy hulladékválogató építése Oroszlányon jó gondolat, de 

Oroszlánynak már nincs hulladéka. A közbeszerzést a Vertikál Zrt. nyerte el, így övé a hulladék, az 

OKÖ Zrt. alvállalkozó, így hiába akarnak válogatót építeni nincs olyan hulladékuk, amit ott válogatni 

lehetne. Ha a Vertikál Zrt. építeni akarna egyet, akkor őket, vagy ha az NHSZ kerül olyan helyzetbe, 

akkor őket kell ez ügyben támogatni, azonban velük még nem állnak kapcsolatban. Ha hozzájuk 

szeretnének társulni, akkor június 30-ig kell jelezni a távozást a Közép-Duna Vidéke 

Hulladékgazdálkodási Társulásnak. Gyuga Mihály felvetésére elmondta, hogy a gáz tud olcsó lenni, 

ha villamos energiával együtt termelik, csak azokon a településeken van jó távhő ár, ahol gázmotor, 

vagy gázturbina van. A gázkazános ellátás drága távhő ellátást von maga után.   

 

Dr. Mátics István bizottsági tag kérdésére – Az SRF tüzelésénél milyen arányban képződik 

salakanyag és annak mi lenne sorsa? – Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy salakanyag alig 

képződik, azonban pontos számot nem tudott mondani.  

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal és 

1 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

19/2015. (II.16.) PB határozata 

az „Oroszlány város távhőellátása hosszú távú biztosításának kérdései” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a Képviselő-testületnek a „Oroszlány város távhőellátása hosszú távú biztosításának kérdései” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Javasolta, hogy tárgyalják meg az előterjesztést, de majd a jövő heti ülésen hozzanak határozatot, mert 

az anyag kiegészítésre fog kerülni.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag a 10-es ponttal kapcsolatban elmondta, legjobb tudomása szerint létezik 

egy anyag, ami a felmondás és felmentés magját képezi. Kérdése az volt, hogy betekinthet-e ebbe az 

anyagba.  
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Papp Péter elnök elmondta, hogy létezik ez az anyag, képviselő társaival együtt már átnézte, a másfél 

évvel ezelőtti belső ellenőrzési vizsgálat anyagait és a hozott képviselő-testületi határozatokat 

tartalmazza.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy ő egy újabb anyagról hallott, létezik-e ez egyáltalán. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, mindegy hogy van, vagy nincs új anyag, a per tárgya nem az 

lesz. A bíróság csak azt fogja vizsgálni, hogy a felmentés indokolt-e és megállja–e a helyét. Az újabb 

indokokat nem fogja figyelembe venni. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy múlt heti hulladékkal kapcsolatos egyeztetésen szó esett 

a szelektív hulladékgyűjtésről. A Vertikál Zrt. levelével kapcsolatban elmondta, hogy a levél tartalma 

jelenlegi formájában már nem teljesen fedi a valóságot, változások lesznek a tartalmát illetően.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a következő bizottsági ülésre meghívják Óvári László OKÖ Zrt. 

vezérigazgatót. 
 

Dr. Molnár Miléna osztályvezető elmondta, hogy a képviselő-testületnek kell rendeletben 

leszabályozni a házhoz menő szelektív hulladékgyűjtést és ezt a márciusi ülésre tervezik előkészíteni.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag kérdésére – Van-e valami konkrét elképzelés a Haraszt-hegy 

átrendezésével kapcsolatban? - Németh Gábor alpolgármester elmondta, kifejezetten közösségi 

funkciók telepítéséről van szó. Alapvetően parkrendezésről, kisgyermekes családoknak központi 

játszótér kialakításáról, futó sétány kialakításáról, növénytani és biológiai tanösvény létrehozásáról 

van szó. Megrendelés még nem történt, a tervezők elképzelését meghallgatták, első körben a 

tanulmányterve adnak árajánlatot. A fejlesztés több ütemre tagolódik, azokhoz ötleteket lehet csatolni, 

azok is beárazásra fognak kerülni.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy Majk esetében is készült rendezési terv, a Haraszt-

hegyre is készült már több terv, melyek eddig nem valósultak meg.  A mostani elképzeléseket nem 

ismeri, de óvatosságra int, véleménye szerint több céget kellene megversenyeztetni a koncepcióval 

kapcsolatban.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag véleménye az volt, hogy a megbeszélésre meg kellett volna hívni a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság elnökét.  

A 17-es ponttal kapcsolatban a projekt megnevezését hiányolta, egy szó sem utal arra, hogy a távhő 

vezetékrendszerről van szó, valamint véleménye szerint a kormányablak ünnepélyes megnyitójára 

Takács Károly volt polgármestert illett volna meghívni.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy nem városi rendezvény volt, a Kormányhivatal intézte a 

hivatalos meghívókat.  

 

Németh Gábor alpolgármester a Haraszt-heggyel kapcsolatban elmondta, hogy semmiféle 

elkötelezettség nem történt, a polgármester úr szervezte a megbeszélést, őt kereste meg a cég, akik 

megmutatták az eddigi munkáikat. Véleménye szerint is fontos a vélemények begyűjtése, ütköztetése 

és a társadalmasítás. 

 

Papp Péter elnök véleménye szerint is bizottsági hatáskör a Haraszt-hegy ügye, az ilyen fajta 

rendezési tervek évekre visszamenőleg mindig is a bizottságoktól indultak ki.  

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye az volt, hogy pályázatot kellene kiírni, akár még a 

tanulmánytervre is.  

 

Metzger Gyula bizottsági tag véleménye az volt, hogy az ötleteket társadalmi vitára kell bocsátani, 

elsősorban a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságnak kell valamiféle tervezetet kialakítani. 
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Az nem jó, hogy a Haraszt-hegyhez már 30 éve nem nyúltak, ha a városnak van rá pénzügyi kerete, 

akkor el kell dönteni, hogy rendbe hozzák.  

 

Papp Péter elnök szünetet rendelt el 17 óra 13 perckor, mely 17 óra 20 percig tartott. 

 

SZÜNET 

 

Metzger Gyula bizottsági tag nem érkezett vissza a bizottság ülésére, a jelenlévő tagok száma: 5 fő 

 

A 2014. évi költségvetés - 1/2014. (II.1.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

  

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

20/2015. (II.16.) PB határozata 

„A 2014. évi költségvetés - 1/2014. (II.1.) önkormányzati rendelet - módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A 2014. évi költségvetés - 1/2014. (II.1.) önkormányzati rendelet - 

módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

önkormányzati rendelet megalkotása 

 

Metzger Gyula bizottsági tag 17 óra 24 perckor visszatért a bizottság ülésére, a jelenlévő tagok 

száma: 6 fő 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést, elmondta továbbá, hogy a következő pont is szorosan 

kapcsolódik az anyaghoz.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy március 1-jétől hatályba lép a szociális törvény 

módosítása. Az aktív korúak ellátása átkerül a Járási Hivatal hatáskörébe, megszüntetésre kerül az 

adósságkezelés, lakásfenntartási támogatás, a méltányossági közgyógyellátás és a méltányossági 

ápolási díj. Az önkormányzatnak lehetősége van rendszeres települési támogatások létrehozására, 

illetve kötelező rendkívüli települési támogatást adni, mivel az önkormányzati segély megszűnik. 

Azok a települések, ahol az egy főre jutó adóerő-képesség a 32.000.- Ft-ot meghaladja, támogatást 

nem kapnak, tehát az eddigi támogatások, amelyek eddig 80-90%-os támogatottságúak voltak teljesen 

megszűnnek, és azt teljes egészében az önkormányzatnak kell finanszíroznia. A tavalyi felhasználást 

figyelembe véve ez kb. 28 millió forint. 

 

Önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról szóló 22/2013 (XII.21.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a hatáskör átruházásáról szóló önkormányzati rendelet 

módosítására a támogatási formák megszűnése, illetve módosulása miatt volt szükség.  

 



6 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag az adósságkezeléssel kapcsolatban elmondta, azt szeretnék elérni, 

hogy a legszélesebb körben tudják a támogatást nyújtani, nagyobb összeggel, ezáltal minél ritkábban. 

A korábbi tapasztalat azt mutatta, hogy sok család esetében mihelyt újra jogosulttá vált 

adósságkezelésre, azonnal jelentkezett. A cél az, hogy valós legyen az adósságkezelés.  

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak először a szociális rendeletről szóló előterjesztésről, utána pedig a hatáskörök 

átruházásáról szóló előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

21/2015. (II.16.) PB határozata 

 „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

önkormányzati rendelet megalkotása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a Képviselő-testületnek „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi 

szabályairól szóló önkormányzati rendelet megalkotása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

22/2015. (II.16.) PB határozata 

az „Önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról szóló 22/2013 (XII.21.) önkormányzati 

rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról szóló 22/2013 

(XII.21.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Városi szakmai ösztöndíjprogramról szóló rendelet megalkotása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

23/2015. (II.16.) PB határozata 

a „Városi szakmai ösztöndíjprogramról szóló rendelet megalkotása” című előterjesztés 

véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a Képviselő-testületnek a „Városi szakmai ösztöndíjprogramról szóló rendelet megalkotása” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt., mint jogutód beszámolója Oroszlány város 

részére, a Vértes Volán Zrt. 2014. évi autóbusszal végzett helyi személyszállítási tevékenységére 

vonatkozóan, valamint a többlet nyereség felhasználásának meghatározása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

25/2015. (II.16.) PB határozata 

„A Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt., mint jogutód beszámolója 

Oroszlány város részére, a Vértes Volán Zrt. 2014. évi autóbusszal végzett helyi 

személyszállítási tevékenységére vonatkozóan, valamint a többlet nyereség felhasználásának 

meghatározása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a Képviselő-testületnek „A Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt., mint jogutód 

beszámolója Oroszlány város részére, a Vértes Volán Zrt. 2014. évi autóbusszal végzett helyi 

személyszállítási tevékenységére vonatkozóan, valamint a többlet nyereség felhasználásának 

meghatározása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat által benyújtott közfoglalkoztatási pályázat utólagos 

jóváhagyása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Dr. Molnár Miléna osztályvezető elmondta, hogy a Belügyminisztérium pályázati felhívást küldött a 

Szociális Szolgálat részére. A pályázaton való részvétel zártkörű. Korábban a TÁMOP-5.3.6. projekt 

pályázatán vett részt a Szociális Szolgálat, ezért is kapta ezt a felkérést. Maga a pályázat uniós 

támogatottságú az önkormányzati önerőt a közfoglalkoztatottak irányítását segítő személy alkalmazása 

jelenti, ez kb. 3 millió forint összeget jelent. A hajléktalannak minősülő személyek és a nem lakáscélú 

épületekben élő személyek kerülhetnek bevonásra és foglalkoztatásra különböző területeken, például a 

Bányászati Múzeum területén a terület gondozására, illetve egyéb városi közterületeken 

parkfenntartási tevékenységre, stb. Ezáltal lehetőség nyílik a folyamatos foglalkoztatásra és a 

segélyezési költségek csökkentésére a programban résztvevők részéről. 

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

 



8 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

26/2015. (II.16.) PB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat által benyújtott közfoglalkoztatási pályázat utólagos 

jóváhagyása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat által benyújtott közfoglalkoztatási 

pályázat utólagos jóváhagyása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület és az Oroszlányi Sportegylet 2015. évi támogatási 

szerződéseinek jóváhagyása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy a támogatási szerződések tartalmazzák, 

hogy a kifizetéseknél, illetve a bérjellegű kifizetéseknél mit kell benyújtani az elszámolásnál. 

  

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy korábban - Székely Antal felvetésére - szó volt arról, 

hogy minden szervezetnél, akit támogatnak lesz egy egységes elszámolási forma. Kérdése az volt, 

hogy ez annak megfelelő-e vagy sem.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a bérjellegű kifizetések elszámolási módja lett beemelve a 

szerződésbe, ez a bizottság kifejezett kérése volt.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy osztályvezető asszonnyal egyeztetve az elszámolásig egy 

egységes táblázat lesz szerkesztve.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy diszkriminatívnak tartja a két egyesületnél ezt az 

ellenőrzési formát. Az indokokat és a jogosságot érti a városvezetés részéről, kérése csak az, hogy ez 

legyen valamilyen szinten etalon, és ez alapján legyen a többi pályázat is ellenőrizve.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy az egész abból indult ki, hogy az OSZE Labdarúgó 

Szakosztály beadott egy egyoldalas elszámolást, ezt pedig nem lehetett összehasonlítani a többi 

pályázó több oldalas elszámolásával. A legnagyobb baj, hogy eddig nem is volt ilyen elszámolás.  

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

27/2015. (II.16.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület és az Oroszlányi Sportegylet 2015. évi támogatási 

szerződéseinek jóváhagyása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület és az Oroszlányi Sportegylet 2015. évi 

támogatási szerződéseinek jóváhagyása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Döntés közbeszerzési eljárás megindításáról a Krajnyik Akác András Sportcsarnok bővítése tárgyú, a 

helyi látvány-csapatsportágak Tao támogatási rendszere keretében megvalósuló beruházás I. 

ütemének kivitelezése érdekében 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérése az volt alpolgármester úrhoz, a mostani pénzügyi keretre 

tekintettel, - ha lehetőség van rá - idén még tovább kéne menni a kivitelezés tekintetében, nagyobb 

tempót kellene diktálni. 

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

28/2015. (II.16.) PB határozata 

a „Döntés közbeszerzési eljárás megindításáról a Krajnyik Akác András Sportcsarnok bővítése 

tárgyú, a helyi látvány-csapatsportágak Tao támogatási rendszere keretében megvalósuló 

beruházás I. ütemének kivitelezése érdekében” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés közbeszerzési eljárás megindításáról a Krajnyik Akác András 

Sportcsarnok bővítése tárgyú, a helyi látvány-csapatsportágak Tao támogatási rendszere keretében 

megvalósuló beruházás I. ütemének kivitelezése érdekében” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Döntés a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és a Gárdonyi Géza Városi Könyvtár intézmények 

összeolvadásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Az előterjesztésben szerepel, hogy a Képviselő-testület az előző átalakulásnál nem készített 

vagyonmérleget, ami egyébként nem is volt kötelessége. Tehát ha nincs előírva, nem érti miért kellett 

volna. Tartalmazza még az előterjesztés, hogy „gyors” volt az intézményátszervezés, amit nem vitat, 

azonban ez csak akkor történt meg, amikor már a minisztériumi állásfoglalás megérkezett, most pedig 

még csak várják az állásfoglalást.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság szerdán 

tárgyalja az előterjesztést, utána tud részletekkel szolgálni. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy az intézmény gazdasági feladatainak ellátásáért 

felelős gazdasági személy Oroszlány területén fog-e dolgozni, és az ő felmondása összefügg-e a feltárt 

gazdasági hiányosságokkal.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, törvényi szabályozás értelmében a 100 fő alatti statisztikai 

létszámú intézményekben nem lesz gazdasági vezető, így rövid időn belül megszűnt volna a 

munkaköre. Véleménye pedig az, hogy mindig az intézményvezető a felelős. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy egy könyvtár és egy művelődési ház működtetésénél 

lehetnek minimális átfedések, azonban attól fél, hogy a szakmai határvonalak össze fognak mosódni. 
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Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy annak idején, amikor a 2 intézmény összevonásra került, 

az intézmények nem is egy épületben voltak, továbbá a szakmaiságuk is eltért egymástól, így a 

mostani indokait képviselő társának nem tudja értelmezni. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy akceptálni tudja az érveket, ha azok konkrét dolgokról 

szólnak. Amíg együtt működött a két intézmény, nem emlékszik arra, hogy konfliktusokat okozott 

volna akár a szakmai, akár a gazdasági munkában. Véleménye szerint, ha közös épületben van két 

intézmény, az állandó súrlódások táptalaja, viszont azonos vezetéssel össze lehet hangolni.  

 

Papp Péter elnök véleménye az volt, hogy a két külön intézmény jobban működött, a két 

intézményvezető sokkal jobban teljesített, ezért nem is tud döntést hozni. Az 5. pontban szerepel a 

szakminisztérium állásfoglalásának beszerzése, azonban az 1. pont a két intézmény összeolvadását 

tartalmazza. Véleménye szerint a határozati javaslat 2-6. pontját kellene először véghezvinni, és utána 

dönteni az 1. pontban a határidőről.   

 

Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye az, hogy személyi kérdés ki vezet egy intézményt. Magával 

az összevonás folyamatával egyet tud érteni, de véleménye szerint is a határozati javaslat 1. pontjának 

dátumát a 2.-6. pontban megjelöltek megtörténte után kellene megjelölni. 

  

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy annak idején azért támogatta a gimnázium és 

szakmunkásképző iskola összevonását, hogy a műszaki érdeklődésű diákoknak lehetőségük legyen a 

gépészettel, szakrajzzal foglalkozni, ezzel kiegészült volna a képzésük. Véleménye szerint az 

előterjesztés sok olyan megállapítást tartalmaz, ami nem állja meg a helyét (nem volt elég hatékony, 

átfedések voltak a problémák között és azok nem voltak jól koordinálva). Az soha nem gond, ha egy 

adott palettán egy adott témakörben több szereplő jelenik meg akár a verseny keretében is. Így ezt az 

átszervezést nem tudja támogatni. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag kérdésére – Kötelező kikérni a szakminiszter véleményét? – Papp 

Péter elnök elmondta, hogy 3 évvel ezelőtt kötelező volt.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a szakminiszterek által adott szakvélemények kívül 

esnek az önkormányzatiság körén, ugyanis nem kötelező érvényű az ő véleményük. Ha igen, akkor 

arra kell jogszabályt hozni.  

 

Bársony Éva pénzügyi osztályvezető elmondta, hogy időpontot ki kell jelölni, ugyanis a mérleget is 

el kell készíteni.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ha a képviselő-testület eldönti, hogy a két intézményt 

összeolvasztják, akkor lehet elvégezni az összevonással kapcsolatos feladatokat. Itt nem arról van szó, 

hogy április 1-jétől összevontan működik a két intézmény.   

 

Rajnai Gábor alpolgármester véleménye szerint ezt úgy kell értelmezni, hogy arról lehet véleményt 

kérni, ha már van egy döntés, és annak a szakmai tartalmát kell véleményezésre küldeni. Ha ez nincs 

meg, addig nincs mit elküldeni.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a képviselő-testület a döntést meghozza, utána kiadja a 

feladatokat, amit el kell végezni.   

 

Dr. Molnár Miléna osztályvezető elmondta, hogy a képviselő-testületnek ezzel a döntésével 

megkezdődik az előkészítés, ami az összevonáshoz kell. A határozati javaslat 2.-6. pontja erről szól, és 

akkor lesz összevonva a két intézmény, ha az alapító okiratát az összevont intézménynek a képviselő-

testület elfogadja.  
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Dr. Mátics István bizottsági tag kérdésére – A szakminiszter döntése perdöntő a testületi döntéssel 

kapcsolatban? – Dr. Molnár Miléna osztályvezető elmondta, hogy az önkormányzatnak kötelező 

kikérni a szakminiszter véleményét, de az önkormányzat, mint fenntartó jogosult a döntést meghozni. 

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen és 2 nem 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

29/2015. (II.16.) PB határozata 

a „Döntés a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és a Gárdonyi Géza Városi Könyvtár 

intézmények összeolvadásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a Képviselő-testületnek a „Döntés a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és a Gárdonyi Géza 

Városi Könyvtár intézmények összeolvadásáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

A 2015. évi közbeszerzési terv jóváhagyása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Dr. Molnár Miléna osztályvezető elmondta, hogy az elfogadott költségvetés alapján a felsorolt 

eljárások kerültek a táblázatba, ez az év során még változhat.  

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

30/2015. (II.16.) PB határozata 

„A 2015. évi közbeszerzési terv jóváhagyása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A 2015. évi közbeszerzési terv jóváhagyása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Az önkormányzati intézmények gazdasági szervezeteinek a Polgármesteri Hivatalba történő 

integrálásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a Szociális Szolgálat esetében van lehetősége a 

testületnek dönteni abban a kérdésben, hogy beintegrálja-e az intézményt, és milyen módon. A 

polgármester úr javaslata az, hogy a kimondott szigorú gazdasági feladatokat (könyvelés, beszámoló 
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készítés, előirányzatok figyelése) beintegrálja, viszont maga a működtetés (étkeztetés, beszerzés) 

maradna a Szociális Szolgálatnál.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy az előterjesztés gazdasági összevonását abszolút 

támogatja, a szakmai önállóság így kinn marad az intézményeknél. A Szociális Szolgálatnál a 

gazdasági tevékenység is kinn maradhatott volna, mert egy cég akkor cég, ha a gazdasági önállóság is 

nála van. 

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

31/2015. (II.16.) PB határozata 

„Az önkormányzati intézmények gazdasági szervezeteinek a Polgármesteri Hivatalba történő 

integrálásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzati intézmények gazdasági szervezeteinek a Polgármesteri 

Hivatalba történő integrálásáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Döntés Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazat 15 

éves gördülő fejlesztési terve aktualizálásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag nem értette, hogy miért kell olyan cégen belüli alkalmazottat tartaniuk, 

aki ezeket az anyagokat előkészíti, felülvizsgálja, ajánlásokat tesz az üzemeltetőnek. Az önkormányzat 

a teljes üzemeltetést átadta, véleménye szerint csak pénzügyi véleményezést kellene készíteni, nem 

pedig szakmait. 

 

Papp Péter elnök elmondta, azért kérik az OSZ Zrt. szakmai javaslatait, hogy a vagyon olyan 

állapotban kerüljön vissza az önkormányzathoz, mint amilyenben átadták.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy tavalyi évben a testület döntött arról, hogy az OSZ Zrt. 

erről tervet készít. 

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

32/2015. (II.16.) PB határozata 

a „Döntés Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási 

ágazat 15 éves gördülő fejlesztési terve aktualizálásáról” című  

előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a Képviselő-testületnek a „Döntés Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás 

víziközmű-szolgáltatási ágazat 15 éves gördülő fejlesztési terve aktualizálásáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Döntés új városi újság alapításáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy korábban arról volt szó, hogy szeretnék csökkenteni az 

újság kiadásait, adott intézményekhez juttatnák csak el, nem lakásokba, tehát terjesztve sem lesz.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy ezt a polgármester úr mondta a jelenlegi kiadványról, az 

pedig nem újság.  

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

33/2015. (II.16.) PB határozata 

a „Döntés új városi újság alapításáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a Képviselő-testületnek a „Döntés új városi újság alapításáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A polgármester 2015. évi szabadságolási ütemtervének elfogadása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

34/2015. (II.16.) PB határozata 

„A polgármester 2015. évi szabadságolási ütemtervének elfogadása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a Képviselő-testületnek „A polgármester 2015. évi szabadságolási ütemtervének elfogadása” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Döntés pályázat benyújtásáról az „Európa a polgárokért program” testvérvárosok polgárainak 

találkozói című pályázati felhívására 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

35/2015. (II.16.) PB határozata 

a „Döntés pályázat benyújtásáról az „Európa a polgárokért program” testvérvárosok 

polgárainak találkozói című pályázati felhívására” című  

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés pályázat benyújtásáról az „Európa a polgárokért program” 

testvérvárosok polgárainak találkozói című pályázati felhívására” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 18 óra 25 perckor 

bezárta. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

 

 Somoskői Lászlóné 

 jegyzőkönyvvezető 


